
Protokół Nr 15/12
z posiedzenia Komisji Infrastruktury, Ochrony Środowiska

i Porządku Publicznego.
w dniu 29 maja 2012 roku

Miejsce posiedzenia: Urząd Miejski w Sokółce, sala 101
Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 13.00, zakończono o 14.45
Przewodniczył: Antoni Czaplejewicz - Przewodniczący Komisji
Protokółowała Joanna Korzeniewska- Biuro Obsługi Rady Miejskiej

Obecni:
Członkowie Komisji - zgodnie z listą obecności
Osoby spoza Komisji - zgodnie z listą obecności

Porządek posiedzenia:
1. Otwarcie i przyjęcie porządku.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVIII/124/1l Rady Miejskiej w

Sokółce z dnia 8 listopada 2011 r. w sprawie przystąpienia do opracowania zmiany
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części terenów wsi Karcze,
Kraśniany i miasta Sokółka zatwierdzonego uchwałą Rady Miejskiej w Sokółce nr
XXXIX/297105 z dnia 29 listopada 2005 r.

4. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVI/188/12 Rady miejskiej w
Sokółce z dnia 29 marca 2012 r. w sprawie przyjęcia programu opieki nad
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy
Sokółka w 2012 roku.

5. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały LV/449/1 O Rady Miejskiej w Sokółce z
dnia 5 listopada 2010 r. w sprawie Programu Współpracy z Organizacjami
Pozarządowymi na lata 2011-2015.

6. Wolne wnioski.

Ad. l
Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku.
Przewodniczący zaproponował aby wstawić po punkcie 3 punkt dotyczący prezentacji
przedstawionej przez firmę Green Bear.
Komisja jednogłośnie przyjęła porządek
Komisja obradowała wg. następującego porządku.

1. Otwarcie i przyjęcie porządku.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Prezentacja firmy Green Bear.
4. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVIII/124/1l Rady Miejskiej w

Sokółce z dnia 8 listopada 2011 r. w sprawie przystąpienia do opracowania zmiany
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części terenów wsi Karcze,
Kraśniany i miasta Sokółka zatwierdzonego uchwałą Rady Miejskiej w Sokółce nr
XXXIX/297105 z dnia 29 listopada 2005 r.

5. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVI/188/12 Rady miejskiej w
Sokółce z dnia 29 marca 2012 r. w sprawie przyjęcia programu opieki nad
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy
Sokółka w 2012 roku.



6. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały LV/449/1 O Rady Miejskiej w Sokółce z
dnia 5 listopada 2010 r. w sprawie Programu Współpracy z Organizacjami
Pozarządowymi na lata 2011-2015.

7. Wolne wnioski.

Ad.2
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół z 7 lutego 2012 r.
Komisja jednogłośnie przyjęła protokół.
Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół z 23 marca 2012 r.
Komisja jednogłośnie przyjęła protokół.

Ad.3
Prezentacja firmy Green Bear.
Firma Green Bear jest zainteresowana ustawieniem około 12 sztuk wiatraków na terenie
położonym pomiędzy Kraśnianami, Sokolanami a Boguszami przeznaczonym w studium
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego pod tereny farm wiatrowych.
Firma stosuje najnowocześniejsze turbiny wiatrowe, które w zależności od mocy od 2 do 2,5
KW , są wysokości od lOOdo 125 metrów, średnica rotora to od 90 do108metrów, co daje
całkowitą wysokość od 150-170 metrów. Ilość obrotów na minutę to od 9do 15 obrotów.
Powierzchnia omiatania to od 6 362 m2 do 7854 m2

.

Podatkowe korzyści dla gmin na których stoją wiatraki to m.in:
- dochód z dzierżawy gruntów pod teren,
- wybudowane drogi dojazdowe,
- kable i infrastruktura techniczna
Oraz rzetelny partner na długi lata.
Etapy do powstania inwestycji:
- podpisanie umów dzierżaw - 06-07.2012 r.
- wykonanie analiz przyrodniczych - 2012-2012
- przygotowanie planów miejscowych- 06.2012-2013
- decyzje środowiskowe - do 12.2013
- uzyskanie warunków przyłączenia inwestycji - 2014
- wykonanie pomiarów wiatru - 2012-2013
- uzyskanie pozwolenia na budowę - 2015
Budowa inwestycji zajmuje do max. 6 miesięcy.
Turbina wiatrowa produkuje energię elektryczna wykorzystując do tego czyste odnawialne i
niewyczerpalne źródło energii.
Fakty i mity na temat wiatraków:
- brak wpływu na zdrowie ludzi i zwierząt- to są nowoczesne wiatraki i w pełni bezpieczne
urządzenia,
- duże odległości od zabudowań sprawiają, że ewentualne uciążliwości związane z pracą
farmy są pomijane i stapiają się z naturalnym tłem,
- wiatraki nie mają wpływu na jakość plonów roślin i są w pełni bezpieczne dla zwierząt,
- pozytywny wpływ na redukcją zanieczyszczeń atmosferycznych i polepszenie zdrowia ludzi
w tym przyszłych pokoleń.
- park wiatraków projektowany będzie z zachowanie wszelkich norm prawa polskiego co
gwarantuje bezpieczeństwo dla mieszkańców gminy.
Po dyskusji, komisja wraz z Burmistrzem ustaliła iż taka prezentacja powinna być
przedstawiona również na posiedzeniu Rady Miejskiej w Sokółce.



Ad.4
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVIII/124/11 Rady Miejskiej w Sokółce z
dnia 8 listopada 2011 r. w sprawie przystąpienia do opracowania zmiany miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego części terenów wsi Karcze, Kraśniany i miasta Sokółka
zatwierdzonego uchwałą Rady Miejskiej w Sokółce nr XXXIX/297/05 z dnia 29 listopada
2005 r. przedstawił Zastępca Burmistrza Piotr Bujwicki.
Dyskusji nie było
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Ad.S
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVI/188/12 Rady miejskiej w Sokółce z
dnia 29 marca 2012 r. w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Sokółka w 2012 roku.
Dyskusji nie było
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Ad.6
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały LV1449/1 O Rady Miejskiej w Sokółce z dnia 5
listopada 2010 r. w sprawie Programu Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi na lata
2011-2015 przedstawił Sekretarz Zbigniew Tochwin.
Dyskusji nie było
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisjajednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Ad.7
Wolne wnioski.
Radny P.Kułakowski zapytał odnośnie nadzoru powykonawczego na wspólnej inwestycji na
drodze wojewódzkiej dokładnie chodniki na ul. Kryńskiej.
Z-ca Burmistrza P.Bujwicki wyjaśnił, że możemy wystąpić do zarządcy drogi z prośbą o
naprawę usterek.
Radny P.Kułakowski zapytał odnośnie projektu alejki na Os.Zielonym, nie został
przewidziany parking dla samochodów przy szkole oraz nie ma zatoczki autobusowej.
Z-ca Burmistrza P.Buwjicki wyjaśnił, że zarząd Dróg Wojewódzkich nie zgodził się na to,
twierdząc ze nie można parkować przy drodze wojewódzkiej. Zatoczka autobusowa zostanie
przeniesiona na zjazd po drogiej stronie przy jeziorze.
Radny P.Kułakowski zapytał odnośnie terenu przy szpitalu gdzie Zarząd Powiatu
wielokrotnie zwracał się z prośbą o możliwość zagospodarowania tego terenu i zmianę
przeznaczenia tej nieruchomości na teren mieszkalny z usługą rzemiosła nieuciążliwego.
Z-ca Burmistrza P.Bujwicki wyjaśnił, że jest to teren zielony w planie zagospodarowania
przestrzennego a wniosek ten był rozpatrywany już wcześniej i opinia komisji urbanistycznej
była negatywna.

Protokółowała
Joanna Korzeniewska

Przewodniczył
Antoni Czaplejewicz


